
入住持牌賓館或旅舍 

 

根據法律規定，凡於香港營運的賓館、青年旅社及服務式住宅，應於營運前持有

民政事務總署轄下牌照事務處（OLA）發出的牌照，而持牌賓館須在賓館內顯眼

位置展示賓館標誌。入住經政府監督的持牌賓館或旅舍對同學的安全極為重要。 

 

要識別持牌賓館，請認清以下有關賓館標誌的樣本或於下列網址搜尋持牌旅館名

單: http://www.hadla.gov.hk/tc/hotels/index.html。 

 

 

  



 

STAY SAFE TO RESIDE AT GUESTHOUSES WITH A LOGO 

 

It is by law that guesthouses and youth hostels in Hong Kong shall obtain a license 

issued by The Office of Licensing Authority (OLA) under the Home Affairs 

Department before commencing the business. It is the best interest for students to stay 

only at those guesthouses and youth hostels which are licensed and monitored by the 

government. To identify licensed guesthouses, please check whether they have this 

OLA logo below or search for the licensed guesthouses at 

http://www.hadla.gov.hk/en/hotels/search_g.html.   
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